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Text usneseni RM: Rada d o p o r u č uje ZM

schválit aktualizaci Strategického pta'nu rozvoje města Příbram na období let

2014 — 2020.

Napsal: Ing. Nikola Stránská

Návrhy na usnesení:

ZM schvaluje )( neschvaluje

aktualizaci Strategického pianu rozvoje města Příbram na období let 2014 — 2020.

Důvodová zpráva:

Odbor řízení projektů a dotací projednal s vedoucími příslušných městských odborů a příspěvkovými

organizacemi města současný stav jednotlivých projektů. které jsou součástí akčního plánu a

zásobníku projektů „Strategického plánu rozvoje města Příbram na období tet 2014 - 2020". Dne

04.09.2017 proběhlo jednání Strategické komise, jehož výsledkem bylo schválení aktualizace

„Strategického plánu rozvoje města Příbram na období let 2014 — 2020“.

Přílohou tohoto materiálu je „Implementační dokument Zpracování Strategického plánu rozvoje města

Příbram na období let 2014 — 2020" — zrevidovaná verze. Ke každému projektu, uvedenému v akčním

plánu a zásobníku projektů, je vyznačena změna s ohtedem na aktuální situaci, případně doplněn

komentář pod kartou projektu. Původní dokument není přílohou z důvodu velkého rozsahu. k náhledu

je na internetových stránkách města Příbram httg:íígribram.eurmesto-pribramírozvoj-mesta-a-uzemni-

glanístrategickx-glan-rozvoje-mesta-gribram-na-obdobi-let—ZD14-2020.htm|. Vytišténý dokument je

k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Odboru řízení projektů a dotací.

Dále přikládáme dokument „Stav realizace projektů Strategického plánu rozvoje města ke dni

20.07.2017" s přehledem stavu jednotlivých projektů.

Vzhledem ke stanovené implementační metodice strategického plánu rozvoje města má být dokument

v pravidelných intervalech aktualizován. Zpráva o realizaci Strategického plánu by měla být schválena

Zastupitelstvem města Příbram.


